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PROTOKÓŁ 0012.3.2.2015 

z posiedzenia Komisji Edukacji 
w dniu  18 lutego 2015 roku 

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00- 18.00 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 

załączonymi listami obecności. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Reorganizacja sieci publicznych szkół  ponadgimnazjalnych w 

naszym mieście.  
 

4. Sprawy bieżące: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2015 rok  

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 

nr 2 dla Dorosłych w Zespole Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju  

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Nauczycielskiego Kolegium 

Języków Obcych w Jastrzębiu-Zdroju  

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 

przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

obwodów publicznych gimnazjów w Jastrzębiu-Zdroju  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój  

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego, 

 Pismo Pani Dyrektor SP nr 4 w sprawie skargi Pani ***,  

5. Wolne głosy i wnioski 

6. Przyjęcie protokołu 21 stycznia 2015 r.  

7. Zakończenie posiedzenia 
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I. Posiedzenie wyjazdowe do Zespołu Szkół Nr 9 w Jastrzębiu Zdroju. 

Ad.1 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji-Anna Toborowicz. 
Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad.2  

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 
 

Ad. 3 
Reorganizacja sieci publicznych szkół  ponadgimnazjalnych w naszym 

mieście.  
 
Andrzej Pawłowski 

 - Szanowni Państwo w materiale, który Państwo otrzymaliście celowo pokazałem 
szkoły ponadgimnazjalne, które funkcjonują w mieście. Biorąc pod uwagę dane 

demograficzne w naszym mieście reorganizacja powinna iść w kierunku 
uruchamiania nowych kierunków kształcenia. Dyrektorzy powinni wychodzić z 
inicjatywą biorąc pod uwagę zainteresowania uczniów oraz własne możliwości 

kadrowe i lokalowe. Patrząc na dane demograficzne rocznik 1999 w porównaniu z 
rokiem poprzednim uczniów  w pierwszej klasie szkoły ponadgimnazjalnej będzie 

ok 50 mniej. W kolejnym roku jest tyle samo a za dwa lata jest znowu mniej o ok 
3 oddziały. Wspominałem na jednej z poprzednich komisji o sytuacji, która mogła 
by dotyczyć ZSH. Bierzemy pod uwagę liczbę uczniów, która jest w 

poszczególnych latach. Zobaczymy jak nabór będzie wyglądał w tym roku. ZSH i 
ZS nr 2 są to szkoły, które rok rocznie mają największe braki w porównaniu do 

obecnego zarządzenia w sprawie SKUU. Pani Prezydent zapowiedziała, że sposób 
finansowania naszych szkół znacznie się zmieni co pozwoli Dyrektorom na to, że 
nie będą zabiegali tak bardzo o ucznia. Budżet szkoły będzie w 100% 

zabezpieczony na cały rok na podstawowe potrzeby (wynagrodzenia i media).  
 

Tadeusz Gorgol 
 - Nigdy SKUU nie było dostatecznie duże. Jak będzie różnica? 

 
Andrzej Pawłowski 
 - Wrzesień, październik i listopad to jest czas kiedy dyrektorzy i księgowi w 

szkołach a także Wydział Edukacji budżetu przeliczają na bieżąco potrzeby 
szkoły. Dyrektorzy piszą wnioski o dodatkowe środki, które są analizowane i 

ostatecznie przedkładane Prezydentowi i szkoła środki szkoła otrzymuje. Moim 
zdaniem jest to niepotrzebna praca. Gdyby Dyrektor miał  środki na cały rok to 
we wrześniu, październiku czy listopadzie wszyscy mamy mniej pracy.  

 
Tadeusz Gorgol 

 - Czyli faktycznie nic się nie zmienia tylko ktoś ma mniej pracy.  
 
Andrzej Pawłowski 

 - Dużo się zmienia organizacyjnie. Zastanawiamy się czy można byłoby dwie 
szkoły połączyć np. ZSH i ZS nr 2. Są to dwie szkoły kubaturowo duże, uczniów 

jest coraz mniej a koszty utrzymania budynku są takie same jak nie większe. 
Powstaje pytanie – Co z ewentualnym budynkiem po szkole, która miałaby się 
przenieść? Mamy przykład ZS nr 7 gdzie budynek stoi pusty. Istnieje ryzyko, że 
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jeżeli którakolwiek szkoła miała by opuścić swoją siedzibę to nie będziemy w 

stanie zapewnić funkcjonowania budynku.  
 

Tadeusz Gorgol 
 - A jakby przeznaczyć budynek po szkole na lokale socjalne? 
 

Andrzej Pawłowski 
 - Z tego co wiem zmiana sposobu użytkowania jest dużym problemem. 

Dostosowanie do potrzeb mieszkaniowych wiąże się z innymi zabezpieczeniami. 
Utrzymanie takiego budynku socjalnego jest dalej kosztem miasta.  
 

Elżbieta Siwiec 
 - Jestem przeciwko pozostawiania pustostanów.  

 
Tadeusz Gorgol 
 - Myślę, że jest potrzeba zmiany wskaźnika, który do tej pory jest czyli 0,4 na 

oddział dla administracji i obsługi. Uczniów ubywa a metraż jest taki sam.  
 

Andrzej Pawłowski 
 - Jest to jeden z głównych punktów, który omawiamy przy zmianie sposobu 

finansowania szkół w mieście. W dwóch szkołach musieliśmy zatwierdzić inny 
wymiar etatów administracyjno-obsługowych niż 0,4 na oddział.  
 

Siwiec Elżbieta 
 - Jest to istotna sprawa ponieważ szkoły posiłkują się o osoby ze spraw 

społecznie-użytecznych i są to w niektórych przypadkach osoby, które nie 
powinny wchodzić na teren szkoły.  
 

Ad. 4 
 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz.  
 

Toborowicz Anna 
 - Proszę powiedzieć czy dotacja dla niepublicznego przedszkola „Dzwoneczek” 

została wypłacona? 
 
Andrzej Pawłowski 

 - Nie, dotacja nie została jeszcze wypłacona. Przedszkole „Dzwoneczek” 
otrzymało na razie wyrównanie dotacji za 2014 r. Zwróciliśmy się do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej i czekamy na ostateczną odpowiedź.  
 
Toborowicz Anna 

 - Ile to jeszcze może potrwać? 
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Dariusz Holesz 
 - RIO ma 3 miesięczny termin odpowiedzi.  

 
Rosińska Iwona 
 - Czy przedszkole w Borynii będzie  przeniesione? 

 
Pawłowski Andrzej 

 - Przedszkole nr 10 będzie mieściło się przy ZS nr 8. Budynek o część 
przedszkola będzie rozbudowany.  
 

Rosińska Iwona 
 - Kiedy można spodziewać się całkowitego przeniesienia? 

 
Andrzej Pawłowski 
 - Jest to projekt, który został złożony do Urzędu Marszałkowskiego na 

dofinansowanie z UE. Projekt budowlany jest gotowy. Wykazaliśmy gotowość 
realizacji tego projektu jeszcze w tym roku. Jeżeli otrzymamy środki to będzie 

ogłoszony przetarg.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2015 rok  
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 

Dariusz Holesz.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
nr 2 dla Dorosłych w Zespole Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju  

 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Nauczycielskiego Kolegium 

Języków Obcych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 

Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że NKJO jest w trakcie procesu 
wygaszania. Proces wygaszania związany jest ze zmianą przepisów o szkolnictwie 

wyższym. NKJO musi mieć popisane porozumienie z uczelnią wyższą na 
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kontynuowanie zajęć i zdobywanie kwalifikacji przez nauczycieli. Jak nie ma 

takiego porozumienia to NKJO staje się ośrodkiem kursowym. Nie udało się 
niestety utworzyć ośrodka i podpisać porozumienia. NKJO od 2 lat nie prowadził 

naboru na nowe roczniki. W tym roku szkolnym zostało 12 słuchaczy. W tej 
chwili pozostało 3 nauczycieli i nie ukrywam, że staramy się aby nauczyciele nie 
zostali bez pracy.  

 
Toborowicz Anna 

 - Proszę Państwa przypomnę krótko działalność Komisja Edukacji przez 3 
kadencje w sprawie NKJO. Komisja Edukacji od kilku lat (2008,2009,2010) 
zajmowała się przyszłością funkcjonowania NKJO w naszym mieście. Przypomnę 

chronologię działań podjętych przez Miasto i Komisje Edukacji. W 2009 r. odbyła 
się komisja edukacji poświęcona funkcjonowaniu NKJO. W 2010 r. na posiedzeniu 

wyjazdowym do Nauczycielskiego Kolegium Języków Obcych zapoznaliśmy się z 
koncepcją  przekształcenia NKJO w Państwową Wyższą Szkołę Zawodową, która 
kształciłaby młodzież  w językach  obcych o poszerzonych kierunkach biznesu i 

kształcenie w zawodzie pielęgniarskim. Została opracowana koncepcja 
przekształcenia NKJO w Państwową Wyższą Szkołę Zawodową wraz z montażem 

finansowym. Jednakże ze względu na  ogromne nakłady finansowe miasto nie 
mogło zrealizować tego zadania. Nawiązano współpracę z WSS nr 2. W 2011 

roku na posiedzeniu Komisji Edukacji omawialiśmy temat związany z przyszłością 
NKJO na którym zapoznano nas z chronologią działań podjętych przez Miasto 
Jastrzębie-Zdrój. Nawiązano współpracę z Uniwersytetem Opolskim w sprawie 

utworzenia zamiejscowego ośrodka dydaktycznego Uniwersytetu Opolskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju. Odbyły się spotkania robocze z władzami uczelni w sprawie 

utworzenia zamiejscowego ośrodka dydaktycznego Uniwersytetu Opolskiego lecz 
rozmowy zakończyły się niepowodzeniem. Zostały podjęte rozmowy z AGH oraz 
Uniwersytetem Jagiellońskim w sprawie utworzenia zamiejscowego ośrodka 

dydaktycznego Uniwersytetu Jagiellońskiego. Uczelnie te nie były zainteresowane 
propozycją. Komisja Edukacji na bieżąco interesowała się funkcjonowaniem 

NKJO. Zgodnie z ustawą „Prawo o szkolnictwie wyższym” NKJO tracą moc z 
dniem 30 września 2015 roku. 
 

Andrzej Pawłowski 
 - NKJO dobrze kształciło nauczycieli.  

 
Siwiec Elżbieta 
 - Co będzie w drugiej części budynku po NKJO? 

 
Andrzej Pawłowski 

 - Nie mam jeszcze ostatecznej informacji co by w tej drugiej części mogło być. 
W Wydziale Edukacji zabezpieczonych jest 150 tys. zł na projekt dostosowanie 
tej części budynku dla potrzeb Miejskiego Zespołu Szkół i Przedszkoli. Wiem, że 

to była koncepcja opracowana przez ówczesnego Prezydenta Miasta. W tej chwili 
koncepcja jest nieco inna. Jesteśmy w trakcie wyliczeń dla Pani Prezydent. Pan 

Dyrektor Szkoły  nr 19 ma pomysły jakby chciał zagospodarować przynajmniej 
część sal po NKJO. Są również zapytania z prywatnej szkoły muzycznej, która 
jest zainteresowana wynajmem  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 

przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że zmiana ustawy o systemie 

oświaty wymusza przyjęcie w/w projektu uchwały. Uchwała będzie obowiązywała 
przez rok ponieważ w przyszłym roku będzie Rozporządzenie, które będzie 

regulowało kryteria. Przewidujemy, że kryteria nie będą nam potrzebne ponieważ 
przyjmiemy wszystkie dzieci, które się zgłoszą do przedszkoli.  
 

Toborowicz Anna 
 - Ile mamy niepublicznych przedszkoli w mieście? 

 
Pawłowski Andrzej 

 - 7 przedszkoli. Ostatnie przedszkole powstało w Ruptawie „Mali pasjonaci”. 
Przedszkola funkcjonują jedne lepiej drugie gorzej.  
  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

obwodów publicznych gimnazjów w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 
obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego, 

 

Andrzej Pawłowski 
 - Dodam, że w ubiegłym roku było 880 tys. zł, a w tym roku jest połowa mniej. 

Chcielibyśmy, aby w przyszłym roku w ogóle nie było tego dodatku.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie.  

 
 Pismo Pani Dyrektor SP nr 4 w sprawie skargi Pani *** 
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Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 
Ad. 5 

 
Wolne głosy i wnioski 
 

Komisja zaproponowała następujące wnioski 
 

WNIOSEK NR 1 
 
Komisja wnioskuje o  dodatkowe zatrudnienie pracownika w Wydziale Edukacji 

Urzędu Miasta w celu właściwego prowadzenia nadzoru nad podległymi 
placówkami oświatowymi – System Informacji Oświatowej, 

 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się - 0 

 
WNIOSEK NR 2 

 
Komisja wnioskuje o zatrudnienie osoby odpowiedzialnej za przygotowanie 

merytoryczne wniosków związanych z pozyskiwaniem środków unijnych dla 
placówek oświatowych naszego miasta.  
 

Wniosek został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się - 0 

 
Ad. 6 
 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 21 stycznia 2015 r. został przyjęty głosami: 
za- 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
Ad. 7 
 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 

 
I. Posiedzenie wyjazdowe do Zespołu Szkół Nr 9 w Jastrzębiu Zdroju. 

 
Komisja Edukacji dokonała wizytacji Zespołu Szkół nr 9. Zapoznano się z bazą 
dydaktyczną, pomocami dydaktycznymi. Pani Dyrektor oprowadziła Komisję 

Edukacji po poszczególnych salach i pracowniach ( m.in. sala plastyczna, 
informatyczna, sensoryczna, logopedyczna, wczesnego wspomagania). 

Nauczyciele placówki przedstawili szereg zajęć, projektów  jakie organizowane są 
w szkole i w jakich zajęciach dzieci biorą udział są to m. in  - zajęcia wczesnego 
wspomagania rozwoju dzieci, rękodzieło, czarny teatr, Dzień Łasucha, spotkania 

poetyckie, jastrzębskie, spotkania z lekturą, konferencje tematyczne. 
Organizowana jest parada smoków w Krakowie, wycieczki krajoznawcze tydzień 

kultury żydowskiej, jasełka. Prężnie działa Stowarzyszenie „Tęcza”, Klub 
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Olimpiad Specjalnych „Vigor”. Dyscypliny dominujące to łyżwiarstwo szybkie, 

wrotkarstwo.  Zawodnicy reprezentowali kraj 3 razy na zimowych igrzyskach 
olimpiad specjalnych. W okresie ostatnich 18 lat wszyscy uczniowie 

przystępujący do egzaminów praktycznych uzyskali oceny pozytywne. 60 % 
absolwentów pracuje zawodowo.  
 

Anna Toborowicz 
 - Szanowni Państwo, bardzo dziękuję za przygotowaną prezentację. Bardzo dużo 

dowiedzieliśmy się o działaniach podejmowanych nie tylko na zajęciach ale i poza 
miastem. Dziękujemy za wielość pomysłów i projektów, które  realizujecie. 
Jesteście szkołą innowacyjną, nowatorską. Podobało mi się, że organizujecie 

konferencje naukowe z gośćmi z zewnątrz. Podejmujecie wiele działań, które 
wszechstronnie rozwijają osobowość każdego dziecka i ucznia placówki. Na 

uwagę zasługuje fakt, że zdawalność egzaminów praktycznych jest pozytywna. 
Chciałam teraz porozmawiać o planie reorganizacji placówki. W tym temacie 
złożyłam interpelacje do Pani Prezydent. Ksero odpowiedzi przekażę Pani 

Dyrektor. Jako Komisja Edukacji jesteśmy za pozostawieniem waszej placówki w 
dotychczasowym kształcie. Szkoła dysponuje ogromną bazą, pracownią i 

uważam, że trzeba z tego korzystać.  
 

Proponowany wniosek komisji : 
 
Komisja wnioskuje o dalsze funkcjonowanie w takim samym kształcie jak obecnie 

Zespołu Szkół nr 9 im. Doktora Mikołaja Witczaka przy ul. 11-listopada 4 który 
zapewnia ustawicznie kształcenie: od wczesnego wspomagania, poprzez szkołę 

podstawową, gimnazjum, szkołę zawodową i klasy przysposabiające do pracy. 
 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się - 0 
 

Andrzej Pawłowski 
 - Proszę Państwa, wczoraj rozmawiałem z Panią Prezydent na temat 
reorganizacji szkolnictwa specjalnego. Nabór na nowy rok szkolny będzie 

odbywał się na zasadach dotychczasowych. Pomysł, który pojawił się wcześniej o 
tym , że nie miałoby być naboru w tym roku do szkoły podstawowej w ZS nr 9 i 

do gimnazjum w ZS nr 10 nie zostanie zrealizowany. Sama koncepcja zmian 
szkolnictwa specjalnego w mieście będzie dyskutowana. Pani Prezydent będzie 
chciała kontaktować się z Dyrektorami placówek specjalnych. Chodzi o zakres 

projektowania. W jakim kształcie ma funkcjonować budynek ZS nr 9 jak również 
budynek na ul. Szkolnej 5. Miasto jako organ prowadzący zastanawia się nad 

zmianą lokalizacji przedszkola specjalnego, którego warunki w szpitalu  którym 
się mieści są złe. W jakim kształcie będą zmiany, czy w ogóle będą zmiany nie 
potrafię odpowiedzieć.  

 
Elżbieta Siwiec 

 - Ubolewam nad jedną rzeczą, że ogromu Państwa pracy nie widzą rodzice, 
którzy posyłają dzieci dysfunkcyjne do szkół masowych. Dzieci nie wiedzą co 
tracą. Informacja, którą dziś otrzymaliśmy musiałby trafić do rodziców dzieci 

dysfunkcyjnych.  
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Pani Dyrektor ZS nr 9 

 - Jesteśmy skłonni spotykać się z rodzicami w szkołach masowych. Zawsze 
zapraszamy rodziców do szkoły, aby przyjechali sami bez dziecka. Nasza szkoła 

mieści się w dobrym miejscu. Uczniowie mają blisko na lodowisko, do parku 
zdrojowego. Mamy ponad 1 ha powierzchni dookoła gdzie możemy różne rzeczy 
zorganizować.   

 
Elżbieta Siwiec 

 - Duże zadanie ma poradnia psychologiczno-pedagogiczna gdzie wydaje się 
orzeczenia, aby pomogła kierować dzieci do was a nie szkół masowych. Chodzi o 
dobro dziecka.  

 
Tadeusz Gorgol 

 - Proszę Państwa nie można niszczyć czegoś co dobrze funkcjonuje. Myślę, że 
większość Rady Miasta nie da zgody na zmiany. Nie jestem za tym, aby puste 
budynki niszczały.  

 
Tadeusz Sławik 

 - Jestem w szkole kolejny raz. Jestem zaniepokojony słowami Pana Naczelnika 
Wydziału Edukacji. Na spotkaniu z Panią Prezydent zostały przekazane ustne 

niepokojące informacje dot. wygaszania szkoły. Padła również informacja na 
spotkaniu, aby wstrzymać nabór do klasy pierwszej. Rada Miasta ma 
kompetencje, aby takie decyzje podejmować. W interpelacji, którą złożyłem 

prosiłem Panią Prezydent o dyskusję merytoryczną. Oczekuje zawsze wielu 
argumentów. Uzyskałem informację, że argumentów nie było. Prosiłem w 

interpelacji Panią Prezydent o przedstawienie merytorycznych argumentów. 
Otrzymałem ogólną odpowiedź na interpelacje beż żadnych argumentów 
merytorycznych. Odpowiedziano mi, że toczy się dyskusja, ale ja takiej dyskusji 

nie akceptuje. Oczekiwałem, że wpłyną jakieś materiały do Komisji Edukacji. 
Wiem, że działania o których wspomniała Pani Prezydent nie są możliwe. Pan 

Naczelnik Wydziału Edukacji wspomniał, że będzie dyskusja. Oczekuje Panie 
Naczelniku dyskusji merytorycznej z wieloma argumentami. Jeżeli chodzi o ZS  
nr 10 to koncepcja jest przyjęta. Chciałbym wskazać, że pewne decyzje są 

podjęte. Jest projekt przygotowany przeniesienia ZS nr 10 i DNIR, to wszystko 
kosztuje, ale co dalej? W poprzedniej kadencji RM spotkałem się z sytuacją, że 

rodzicom sugerowano wybór szkoły. Nie podobało mi się to. Rodzice mają mieć 
wolny wybór. Chciałbym , aby poradnia psychologiczno-pedagogiczna nie 
sugerowała wyboru szkoły. W niektórych przypadkach tak było. Na jakim etapie 

jest projekt Sali gimnastycznej w ZS nr 9? W budżecie miasta na ten rok mamy 
projekt zapisany.  

 
Pani Dyrektor ZS nr 9 
 - Prace nad projektem Sali gimnastycznej rozpoczęły się i mam nadzieje, że 

będą kontynuowane.  
 

Siwiec Elżbieta 
 - Rodzić ma prawo decydować o swoim dziecku, ale w oparciu o pełną wiedzę.  
 

Andrzej Pawłowski 
 - Zgadzam się z tym co powiedział Radny Sławik i faktycznie takie sytuacje w 

poradni psychologiczno-pedagogicznej miały miejsce. Nie powinno takich sytuacji 
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być. Obecnie takie sygnały do mnie nie dochodzą. Jeżeli są to proszę na bieżąco 

mnie informować. Jeżeli chodzi o przedstawienie pisemnych argumentów to 
oczywiście przekaże Pani Prezydent sugestie. Jeżeli chodzi o boisko to wiem, że 

projekt jest w trakcie realizacji. Ostateczny kształt projektu ma być 
przedstawiony do końca maja bądź czerwca.  
 

Rosińska Iwona 
 - Jestem pod wrażeniem waszej pracy, pasji i wszelkie zmiany spowodują, że 

szkoła straci na wartości.  
 
Pani dyrektor ZS nr 9 

 - Dodam, że osobiście nie widzę miejsca w pełnym blokowisku dla dzieci  
z niepełnosprawnościami.  

 
Przedstawiciel Rady Rodziców 
 - Nie wyobrażam sobie, aby tej szkoły nie było. Mój syn uczęszczał do szkoły 

masowej i nie wyobrażam sobie aby miał do niej wrócić.  
 

Anna Toborowicz 
 - Bardzo dziękujemy za spotkanie.  

 
 
 

Protokołowała     Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Monika Dulewicz      Anna Toborowicz  


